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PROTOKÓŁ Nr 38/18 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Środowiska 

w dniu 4 września 2018 r. 
 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w godzinach od 16
15 

do 17
45 

w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Otwocku przy ul. Górnej 13, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji 

radnego Kazimierza Ciorgi. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz Komendant Powiatowej 

Społecznej Straży Rybackiej Zdzisław Gromak, zgodnie z załączonymi listami obecności.  

Przewodniczący Komisji powitał zebranych, a następnie zaproponował poniższy 

porządek obrad, który został przyjęty jednomyślne.  

 

Porządek obrad: 
1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji. 

3. Zapoznanie się z działalnością Społecznej Straży Rybackiej na terenie Powiatu 

Otwockiego. 

4. Wnioski do projektu budżetu na 2019 r. 

5. Sprawy różne.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

  

Ad. 2 
Radny Mariusz Szostak zaproponował, aby do protokołu dopisać, iż Komisja 

zwiedziła terenu oczyszczalni ścieków oraz że Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  

w Wiązownie oraz Kierownik oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej odpowiadali na 

pytania Komisji.  

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu przyjęcie protokołu wraz z ww. 

uwagami.  

Protokół Nr 37/18 z posiedzenia Komisji w dniu 11 sierpnia 2018 r. został przyjęty 

jednomyślnie w obecności 3 członków Komisji. 

 

Ad. 3 
Komendant Powiatowej Społecznej Straży Rybackiej Zdzisław Gromak odpowiadając 

na pytania radnych przedstawił sprawozdanie z działalności Społecznej Straży Rybackiej 

Powiatu Otwockiego 2014-2018.  

Materiał w załączeniu. 

  

Ad. 4 
 Komisja w związku z przedstawionymi informacjami przez Komendanta Powiatowej 

Społecznej Straży Rybackiej zgłosiła poniższy wniosek: 

 

Wniosek: 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Środowiska wnosi o wsparcie finansowe bądź rzeczowe 
Społecznej Straży Rybackiej.  
 

Głodowanie: „za” – 3 osób – jednomyślnie. 

 

Ad. 5 
 Przewodniczący Komisji przedstawił e-mail z dnia 16.08.2018 r., Pana D. B. dot. 

składowiska Amest Otwock Sp. z o.o. (w załączeniu). 
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Komisja przekazuje ww. e-mail do Zarządu Powiatu z prośbą o przekazanie do 

właściwego wydziału merytorycznego oraz o zajęcia stanowiska.  

 
Ad. 6 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

Protokółowała: 

 

Klaudia Kędziorek 

Przewodniczył: 

 

Kazimierz Ciorga 

  


